
                                                        Zápisnica 

       zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Košice 

 zo dňa 27.06.2023 

 

 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 1. Otvorenie zasadnutia 

   2. Organizácia školského roka 2023/2024 
3. Výsledky výchovno-vzdelávacej činnosti, záujmového vzdelávania  

    a projektovej činnosti v šk. roku 2022/2023 

4. Úspešnosť žiakov pri prijímaní na stredné školy 
  5. Rôzne - diskusia 

   6. Uznesenie 

   7. Záver  

K bodu 1: 

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka rady školy PaedDr. Smrečková, ktorá prítomných 

požiadala o zápis do prezenčnej listiny - kontrola uznášaniaschopnosti (pozri prílohu). Okrem 

členov rady školy privítala aj kariérnu poradkyňu Mgr. Renatu Habčákovú, ktorá pozvanie 

prijala. Prítomní boli následne oboznámení s programom zasadnutia a súhlasili s ním. 

K bodu 2: 

Predsedníčka rady školy prítomných oboznámila s organizáciou školského roka 2023/2024. 

Počet žiakov na 1. a 2. stupni základnej školy - 775, počet bežných tried - 38, počet 

špeciálnych tried pre žiakov s mentálnym postihnutím variant A - 8,  variant B - 3, počet 

špecializovaných tried - 4. Informovala, že celkový počet žiakov školy sa v porovnaní  

so školským rokom 2022/2023 zvýši.  

K bodu 3: 

Predsedníčka rady školy prítomných informovala o výsledkoch výchovno-vzdelávacej 

činnosti v šk. roku 2022/2023. Z celkového počtu 747 žiakov prospelo s vyznamenaním  

65 žiakov, veľmi dobre prospelo 71 žiakov, prospelo 445 a neprospelo 166 žiakov. Prítomní 

boli informovaní aj o správaní a dochádzke žiakov. Celkový počet znížených známok  

zo správania na stupeň 2, 3 a 4 bol 275. PhDr. Marcel Šaňa vyjadril názor, že aj znížená 

známka zo správania môže byť jednou z príčin neprijatia žiaka na ďalšie štúdium. 

Predsedníčka rady školy ďalej prítomných informovala o výsledkoch záujmového 

vzdelávania a projektovej činnosti v šk. roku 2022/2023. Činnosť v ŠKD a  činnosť 

záujmových útvarov prebiehala viac - menej v neobmedzenom režime (chrípkové prázdniny). 

Projektová činnosť bola v priebehu školského roka na prvom aj druhom stupni realizovaná 

pravidelne: 

 - experimentálne overovanie: Zmena organizácie vyučovania na posilnenie čitateľskej 

a matematickej gramotnosti, pilotné overovanie zmeny RUP a vzdelávacích štandardov,  



- implementácia Feuersteinovej metódy inštrumentálneho obohacovania (FIE) do výchovno-

vzdelávacieho procesu v rozsahu dvoch vyučovacích hodín týždenne s cieľom rozvíjať 

komunikačnú a matematickú gramotnosť. Zapojených 13 pedagógov pracovalo s  rôznymi 

inštrumentmi, pričom každý z nich bol zameraný na istý špecifický poznávací, učebný deficit. 

Súčasťou boli aj Dni otvorených dverí pre pedagógov z iných škôl,  

- program LEAF: Premena školy zvnútra - riaditeľský a učiteľský modul, do ktorého bolo 

zapojených 33 pedagógov našej školy. Program bol úspešne ukončený záverečnou 

ceremóniou spojenou s odovzdávaním certifikátov v mesiaci január v Poprade a úspešne ho 

ukončilo 29 pedagógov, ktorí spoločne naplnili jeho cieľ, 

- Plurilingválny prístup k inklúzií rómskych detí vo vzdelávaní. Zúčastnení učitelia  

aj asistenti učiteľa učili rómčinu v rôznych prostrediach, zapájali svojich žiakov do takých 

spôsobov interakcie v triede, ktoré povzbudzovali ich iniciatívu,  posilňovali ich osobnostnú 

autonómiu a každý mesiac organizovali podujatie na tému viacjazyčné vzdelávanie,  

- Škola inkluzionistov - program bol zameraný na rozvoj a podporu inkluzívneho vzdelávania 

na prvom a druhom stupni základných škôl. Vzdelávanie prebiehalo v oblasti inklúzie  

s cieľom ešte kvalitnejšej práce smerom k našim žiakom. Vzdelávania a spolupráce sa 

zúčastnili  všetci členovia inkluzívneho tímu vrátane asistentov a vedenia školy, spolu 20 

účastníkov. Program úspešne ukončilo 14 účastníkov. 

Prítomní boli ďalej informovaní o výsledkoch činnosti v rámci jednotlivých vzdelávacích 

oblastí (testovanie piatakov v T5, testovanie deviatakov v T9, spevácky zbor, účasť 

a umiestnenie žiakov v športových, výtvarných, recitačných a iných súťažiach a  podobne) 

a aj mimoškolskej činnosti. Predsedníčka rady školy poďakovala PhDr. Marcelovi Šaňovi  

za prípravu a organizáciu Medzinárodného dňa detí pre našich žiakov. Spomenula účasť 

žiakov druhého stupňa na lyžiarskom výcviku, na školskej exkurzii v Auschwitze, účasť 

žiakov štvrtého ročníka v Škole v prírode v Kysaku a množstvo ďalších aktivít školy, ktoré sú 

pravidelne zverejňované na webovej stránke školy zspodjavorke.edupage.org a prístupné 

rodičom i žiakom školy.  

Prítomní boli informovaní o zapojenosti do grantov a projektov v školskom roku 2022/2023:  

- Nadácia EKOPOLIS – grantová výzva Zelené oázy. Cieľom projektu je vytvoriť učebňu 

v prírode /pergolu v záhradke/ a vysadiť ovocné stromy a kríky,  grant schválený, 

- FOND NA PODPORU UMENIA – grantová výzva na podporu umenia /zbor/, grant 

nechválený z dôvodu neoprávnenosti, 

- KARPATSKÁ NADÁCIA/UNICEF – grantová výzva zameraná na posilnenie inkluzívneho 

vzdelávania a starostlivosti o deti do veku 10 rokov, grant neschválený, 

- Ekocentrum SOSNA, program Školské klimatické záhrady, škola nebola vybraná  

do programu, 

- CEEV ŽIVICA – projekt školských ovocných sadov SADOVO 2023, škola bola vybraná  

do programu,  

- NADÁCIA PONTIS – grantová výzva Energetická gramotnosť na školách. Cieľom projektu 

je zvýšiť popularitu fyziky na škole a zatraktívniť výučbu použitím interaktívnych 

simulačných programov prostredníctvom experimentálneho bádania a využitia slnečného 

žiarenia ako obnoviteľného zdroja energie, grant schválený, 

- KSK – dotácia z rozpočtu Košického samosprávneho kraja. Cieľom projektu je venovať sa 

bezpečnosti detí na cestách v rámci vyučovania na vlastnom mobilnom dopravnom ihrisku,  

v schvaľovacom procese, 



- NADÁCIA PONTIS – Grant SK-NIC „Výzva pre malé projekty“. Názov projektu: EduDigi. 

Cieľom projektu je pomocou digitálnych technológií dosiahnuť stav, kedy si žiaci samostatne 

osvoja učivo tak, aby v budúcnosti prospievali, v schvaľovacom procese, 

- Nadácia SPP – grant v Programe podpory partnerstiev. Cieľom projektu bolo získať 

finančný dar na dopravu a ubytovanie v Trenčíne na festivale Pohoda, kde bude školský zbor 

vystupovať s cca 45 minútovým program. 

K bodu 4:   

Kariérna poradkyňa Mgr. Renata Habčáková podala prítomným informáciu o úspešnosti 

žiakov pri prijímaní na stredné školy (pozri prílohu). Vyzdvihla fakt, že po prvýkrát boli dvaja 

žiaci zo špeciálnej triedy pre žiakov s mentálnym postihnutím variant B, ktorí prejavili 

záujem pokračovať v štúdiu, prijatí na Praktickú školu Alejová 6, Košice. Predsedníčka rady 

školy poďakovala Mgr. Habčákovej za kvalitne odvedenú prácu, za ochotu pomáhať žiakom 

a ich rodičom pri rozhodovaní a za skvelú spoluprácu so všetkými zúčastnenými. PhDr. 

Marcel Šaňa rovnako ocenil náročnú, no zmysluplnú prácu kariérneho poradcu.  

K bodu 5: 

- predsedníčka rady školy vyzdvihla prácu pedagógov, ktorí pracovali na projektoch školy 

a prácu všetkých pedagógov, ktorí zodpovedne a trpezlivo zabezpečovali vzdelávanie našich 

žiakov,  

- PhDr. Marcel Šaňa a p. Ferčák vyjadrili potrebu zvýšiť záujem žiakov o vzdelávanie sa  

a potrebu podpory zo strany rodičov. Skonštatovali, že situácia je v porovnaní 

s predchádzajúcimi rokmi lepšia, ale stále nie vyhovujúca. 

K bodu 6:  

Uznesenie zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Košice konaného dňa 

27.06.2023 

Rada školy: 

a) berie na vedomie: 

1. Organizáciu školského roka 2023/2024. 
2. Výsledky výchovno-vzdelávacej činnosti, záujmového vzdelávania a projektovej činnosti  

    v školskom roku 2022/2023. 

3. Úspešnosť žiakov pri prijímaní na stredné školy. 

4. Príspevky v bode 5. 

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté. 

K bodu 7: 

Na záver predsedníčka rady školy poďakovala všetkým prítomným za účasť, za spoluprácu  

počas celého školského roka a popriala im príjemné prežitie letného obdobia. 

 

 

V Košiciach, 03.07.2023                                            Zapísala: PaedDr. Andrea Smrečková 

    predsedníčka RŠ 


